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Dopravná komisia 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
Košice: 07. 06. 2021  
Číslo: 3132/2021/OD - 21657  
Vybavuje: Ing. Erika Bartková 

e-mail: erika.bartkova@vucke.sk  
telefón: 055/726 8253  
 

 
ZÁPISNICA 

 
z 21. rokovania Dopravnej komisie 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 07. 06. 2021 
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, 
zasadačka č. 310 (2. poschodie)  
 
PROGRAM  ROKOVANIA  
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  
2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 
3. Aktuálne informácie v oblasti pozemných komunikácií a činnosti Správy ciest KSK 
4. Aktuálne informácie v oblasti verejnej dopravy  
5. Kontrola plnenia rozpočtu – kapitálové výdavky v programe Komunikácie na rok 2021 
6. Vstupná správa Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického 

samosprávneho kraja/Integrovanej územnej stratégie Košického kraja  
7. Vyhodnotenie zimnej údržby ciest II. a III. triedy v zimnom období 2020/2021 
8. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

na II. polrok 2021                                                       
9. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2021 

10. Návrhy, podnety a požiadavky 
11. Rôzne 
12. Záver  

 
K bodu č. 1 
Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  
Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 21. rokovanie 
komisie. Ospravedlnil neúčasť tajomníčky komisie a oznámil, že administratívne činnosti 
týkajúce sa komisie bude zabezpečovať Ing. arch. Anna Soročinová. Z celkového počtu 
25 členov komisie bolo prítomných 21 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina. Komisia 
bola uznášaniaschopná. Predseda komisie požiadal členov komisie o hlasovanie o programe. 

Uznesenie č. 11/2021  
Komisia schvaľuje program 21. rokovania komisie. 

Hlasovanie č. 1  
Prítomní: 21 
Za: 21                                          Proti: 0                                      Zdržal sa: 0  
Program 21. rokovania komisie bol schválený. 
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K bodu č. 2 
Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

Vyjadrenie:  
Predseda komisie Ing. Igor Petrik informoval o písomných pripomienkach členov komisie 
v rámci predchádzajúcich individuálnych rokovaní komisie a hlasovania Per rollam, ktoré sa 
uskutočnili v dňoch od 28.01.2021 do 01.02.2021 a v dňoch od 06.04.2021 do 09.04.2021.   
V rámci 19. rokovania komisie k bodu č. 3 zaslali pripomienky Ing. Igor Petrik, Ing. Marek 
Mitterpák, PhD. a JUDr. Gábor Szalay. V rámci 20. rokovania komisie k bodom č. 1, 3, 5, 6 
a 7 a k bodu Rôzne zaslali pripomienky Ing. Igor Petrik, Ing. Pavel Titl, JUDr. Gábor Szalay, 
Bc. Csaba Furik a Ing. Jozef Horváth.  
Ing. Igor Petrik oznámil, že písomné odpovede na všetky zaslané pripomienky a otázky boli 
odoslané členom komisie mailom v zmysle záznamov z rokovaní.  
 
Diskusia: 
Ku kontrole plnenia uznesení a požiadaviek z komisie nebola diskusia, ani pripomienky.  

Uznesenie č. 12/2021 
Komisia zobrala na vedomie plnenie uznesení a požiadaviek z komisie bez pripomienok. 
 
Hlasovanie č. 2 
Prítomní: 21 
Za: 21                   Proti: 0                                      Zdržal sa: 0  
Návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 3 
Aktuálne informácie v oblasti pozemných komunikácií a činnosti Správy ciest KSK 
 
Vyjadrenie:  
Doc. Ing. Anton Trišč, PhD., MBA, generálny riaditeľ Správy ciest KSK a Ing. Matej 
Pindroch, riaditeľ investičného oddelenia, poskytli aktuálne informácie v oblasti pozemných 
komunikácií a činnosti Správy ciest KSK. Zamerali sa na informácie o stave rekonštrukcie  
mosta M4356 cez potok Čierna voda za obcou Stretava, rekonštrukcie mosta M4959 cez rieku 
Hornád v osade Sopotnica, rekonštrukcii ciest v obci Nižný Klátov, odstránenie havarijného 
stavu cesty III/3244 Rudňany – Poráč, rekonštrukcie cesty Hačava – Háj a plánovaných 
rekonštrukcií mostov vo Vojanoch. Ing. Matej Pindroch pripomenul, že na moste pred obcou 
Jaklovce bude v nedeľu 13. júna medzi 1000 –  1300 hod. zastavená doprava, nakoľko SC KSK 
bude vykonávať statickú a dynamickú zaťažovaciu skúšku v rámci stavebnej diagnostiky 
mosta. Výsledok diagnostiky urči spôsob plánovanej rekonštrukcie mosta. 
 
Diskusia: 
Do diskusie sa zapojili:  
Ing. Mgr. Miloš Ihnát, Ing. Igor Petrik, Ing. Jozef Horváth, Roland Szabó, Ing. Štefan Bašták, 
Ing. Pavel Titl, Csaba Furik.  
Na všetky otázky odpovedali Ing. Matej Pindroch a Ing. Peter Harčarik. 
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Predmetom diskusie boli témy:  
pravidelné zverejňovanie interpelácií na webe KSK, aktuálny stav konkrétnych ciest a mostov 
(obchádzková trasa medzi osadou Sopotnica a obcou Veľká Lodina – Most M4959 
a harmonogram výstavby nového mosta, plánovaná rekonštrukcia ciest Kecerovce – 
Vtáčkovce, Dedinky – Spišská Nová Ves, Háj – Hačava, Stratená, Kojšov, Kostoľany – 
Sokoľ, Herľany – Banské, 300 m úsek cesty III. triedy v Dobrej, oporný múr v obci Zatín, 
súvislá oprava cesty Soľnička – Boľ, na ceste II/546 Gelnica – Prakovce je nutné vykonať 
okamžité vysprávky a je nutná súvislá oprava, prípadne rekonštrukcia celého úseku, 
plánovaná rekonštrukcia mosta v Jaklovciach – je potrebné ho zaradiť do KV na rok 2022, 
rekonštrukcia mosta M3219 cez potok Čečenka za obcou Mokrance – prebieha príprava VO 
na zhotoviteľa, plánovaná rekonštrukcia mosta M2575 cez rieku Bodva pred obcou Debraď – 
SC KSK obstará PD na rekonštrukciu v roku 2021 a je potrebné tento most zaradiť do KV na 
rok 2022-23, rekonštrukciu cesty medzi obcami Peder – Žarnov zaradiť do KV 2022, most 
M1417 za železničným priecestím Onča – prebieha realizácia stavebných prác a mali by byť 
dokončené do 30.6.2021), finančné zdroje, poďakovanie za prácu v okrese Trebišov (napr. 
úsek Veľký Kamenec – Strážne), aj v Rochovciach, výsadba stromov pri cestách (odporúčanie 
sadiť 4 – 5 m od okraja cesty), nutné komplexné riešenie križovatky v Turni nad Bodvou, 
dopravné značky v Bidovciach v súvislosti s D1, význam spojnice Košický Klečenov – Nižná 
Kamenica pre cestovný ruch (Herliansky gejzír), spracovávanie auditov, realizácia ciest 
II. triedy, zasielanie informácií o činnosti SC KSK (správa ciest má v súčasnosti vyše 100 
investičných akcií).      
 
Záver diskusie:  
K bodu č. 3 neboli zásadné pripomienky. 
Na webe KSK je nutné zverejniť všetky interpelácie poslancov od začiatku tohto volebného 
obdobia. 
Pred rokovaním komisie je potrebné zasielať všetkým členom komisie tabuľkový prehľad 
o aktuálnej činnosti Správy ciest KSK (prostredníctvom oddelenia dopravy). Všetky podklady 
boli zo SC KSK na dopravnú komisiu odoslané 4.6.2021 v dopoludňajších hodinách. Termín 
a rozsah podkladov bol doručený v súlade s požiadavkou oddelenia dopravy Úradu KSK. 
   
Uznesenie č. 13/2021 
Komisia zobrala na vedomie Aktuálne informácie v oblasti pozemných komunikácií a činnosti 
Správy ciest KSK. 
 
Hlasovanie č. 4 
Prítomní: 21 
Za: 21                                           Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 4 
Aktuálne informácie v oblasti verejnej dopravy  
 
Vyjadrenie: 
Ing. Radovan Hužvík, konateľ spoločnosti IDS Východ, s.r.o., poskytol aktuálne informácie 
v oblasti verejnej dopravy. Pripomenul princípy zónovej tarify a zonácie územia východného 
Slovenska (133 zón), nové druhy cestovného, prebiehajúci marketing a zámer zapojenia 
mestských dopráv do Tarify IDS Východ. Informoval o projektových zámeroch pre obdobie 
2021 – 2027 a snahe o koordináciu zámerov v rámci Rady partnerstva KSK a zámerov v PSK 
a v mestách Košice a Prešov. Zároveň informoval o ďalších aktivitách pre podporu verejnej 
dopravy, vyhradených jazdných pruhoch pre autobusy, prestupných termináloch, 
cyklonosičoch na linkách prímestskej autobusovej dopravy a cyklobusoch (v spolupráci 
s Košice Región Turizmus).   
 

Diskusia: 
Do diskusie sa zapojili:  
Ing. Jozef Horváth, Ing. Igor Petrik, Ing. Pavel Titl, Ing. Ján Jakubov, Vladimír Baloga, 
JUDr. Gábor Szalay, Mgr. Peter Berinšter.   
Na všetky otázky odpovedal Ing. Radovan Hužvík.  
 
Predmetom diskusie boli témy:  
poďakovanie za činnosť IDS Východ, neuspokojivý súčasný stav terminálu Trebišov 
(informácia, že v auguste 2021 sa má začať výstavba v Trebišove), zrušenie prepravy osôb 
železničnou dopravou na elektrifikovanej trase Bánovce nad Ondavou – Veľké Kapušany 
a nutnosť riešiť problém na úrovni MDV SR (ide o trvalé zastavenie dopravných služieb na 
uvedenej trati, z úrovne predsedu KSK bol odoslaný list ministrovi, stanovisko MDV SR je 
zamietavé, v KSK je zastavená preprava na všetkých regionálnych tratiach, pre územie SR nie 
je spracovaný plán dopravnej obslužnosti), železničné prepojenie medzi mestami Košice 
a Užhorod (na ukrajinskej strane je potrebné dobudovať trať, ŽSR má vybranú alternatívu 
s prestupom v Maťovciach zo ŠRT na normálny rozchod), rokovania s MDV SR a regionálna 
železničná doprava, prepojenie Spišská Nová Ves – Dobšinská ľadová jaskyňa 
s pokračovaním na Telgárt/BBSK, termín spustenia tarifných pásiem (v lete, s predpokladom 
1. júl 2021, pokiaľ dopravcovia podpíšu dodatky), vyhradené jazdné pruhy v Košiciach, 
najmä na Prešovskej ceste, Moldavskej ceste a Sečovskej ceste, zapracovanie terminálov do 
PHSR.              
 
Záver diskusie: 
K bodu č. 4 neboli pripomienky. 
 
Uznesenie č. 14/2021 
Komisia zobrala na vedomie Aktuálne informácie v oblasti verejnej dopravy.  
 
Vzhľadom na skutočnosť, že MDV SR ako objednávateľ železničnej osobnej dopravy prestal 
zabezpečovať služby osobnej železničnej dopravy na všetkých regionálnych tratiach 
v Košickom samosprávnom kraji, Dopravná komisia Zastupiteľstva KSK žiada uvedenú 
skutočnosť prerokovať na zasadnutí Zastupiteľstva KSK.  
 
Zároveň Dopravná komisia odporúča zabezpečiť prítomnosť povereného zástupcu MDV SR 
na rokovanie o rozsahu služieb železničnej dopravy (obslužnosť KSK železničnou dopravou) 
na najbližšom zasadnutí Dopravnej komisie. 
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Hlasovanie č. 3 
Prítomní: 21 
Za: 21                                           Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 5 
Kontrola plnenia rozpočtu – kapitálové výdavky v programe Komunikácie na rok 2021 
 
Vyjadrenie:  
Doc. Ing. Anton Trišč, PhD., MBA a Ing. Matej Pindroch informovali o kapitálových 
výdavkoch v programe Komunikácie na rok 2021. Pripomenuli, že všetky akcie sú sledované.  
Doc. Ing. Anton Trišč, PhD., MBA požiadal, aby boli poskytnuté  prílohy zo dňa 04.06.2021 
dodatočne zaslané mailom všetkým členom komisie.    
 
Diskusia: 
K bodu č. 5 nebola diskusia, ani pripomienky. 
 
Uznesenie č. 15/2021 
Komisia zobrala na vedomie Kontrolu plnenia rozpočtu – kapitálové výdavky v programe 
Komunikácie na rok 2021 
 
Hlasovanie č. 5 
Prítomní: 21 
Za: 21                                          Proti: 0                                      Zdržal sa: 0  
Návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 6 
Vstupná správa Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 
Košického samosprávneho kraja/Integrovanej územnej stratégie Košického kraja 
 
Vyjadrenie:  
Predseda komisie oznámil, že na základe informácie oddelenia organizačného, protokolu 
a zahraničných vzťahov zo dňa 01.06.2021 sa upravuje názov bodu č. 6: Vstupná správa 
Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 
kraja/Integrovanej územnej stratégie Košického kraja.  
 
Ing. Matej Ovčiarka, vedúci odboru regionálneho rozvoja,  podrobne prezentoval predložený 
materiál, pričom sa zameral okrem európskych a celoslovenských súvislostí hlavne na aktivity 
Košického samosprávneho kraja.  
 
Diskusia: 
Do diskusie sa zapojili:  
Ing. Igor Petrik a Ing. Ján Jakubov.  
Na všetky otázky odpovedal Ing. Matej Ovčiarka.    
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Predmetom diskusie boli témy: 
rozvoj v strategicko – plánovacích regiónoch (SPR) Košického kraja a oblastiach 
udržateľného mestského rozvoja (UMR) vo vzťahu k protipovodňovým opatreniam, 
vodovodom  a kanalizáciám, odpadovému hospodárstvu; spracovanie vstupnej správy pred 
vypracovaním PHSR, v ktorom budú nosné projekty podľa projektových zámerov z  územia; 
Rada partnerstva rozhodne o prioritách použitia finančných prostriedkov; informovanosť obcí 
kraja; otázka MH INVEST II – SP Haniska a potreba posúdiť návratnosť investície; 
plánované priebežné informovanie o spracovávanom PHSR, vrátane procesu posudzovania 
strategického dokumentu s cieľom komunikovať s poslancami pred schvaľovaním dokumentu.      
 
Záver diskusie:  
K bodu č. 6 neboli pripomienky. 
 
Uznesenie č. 16/2021  
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť.  
 
Hlasovanie č. 6 
Prítomní: 21  
Za: 21                                       Proti: 0                                      Zdržal sa: 0  
Návrh bol schválený. 
 
K bodu č. 7 
Vyhodnotenie zimnej údržby ciest II. a III. triedy v zimnom období 2020/2021 
 
Vyjadrenie:  
Doc. Ing. Anton Trišč, PhD., MBA informoval o Vyhodnotení zimnej údržby ciest II. a III. 
triedy v zimnom období 2020/2021. Zdôvodnil vyššie náklady oproti predchádzajúcemu 
zimnému obdobiu (viac snehových dní) a pripomenul hlavnú úlohu SC KSK – zabezpečovať 
zjazdnosť a bezpečnosť ciest.  
 
Diskusia: 
Do diskusie sa zapojili:  
Ing. Igor Petrik a Vladimír Baloga. 
Na všetky otázky odpovedal Doc. Ing. Anton Trišč, PhD., MBA.    
 
Predmetom diskusie boli témy: 
kritériá hodnotenia, mimoriadne zásahy v zimnej údržbe, potreba novších zariadení, tender na 
obstarávateľa zložitejších verejných obstarávaní, počet a stav techniky na Spiši  vzhľadom na 
počet mrazových dní. 
 
Záver diskusie:  
K bodu č. 7 neboli doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 17/2021   
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie.  
 
Hlasovanie č. 7 
Prítomní:  21 
Za: 21                                        Proti: 0                                      Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 8 
Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
na II. polrok 2021                                                       
 
Vyjadrenie:  
Ing. Igor Petrik sa zameral na oblasť dopravy a informoval o plánovanom predložení 
Informatívnej správy o činnosti IDS Východ, s.r.o. na 28. zasadnutie Zastupiteľstva KSK.   
 
Diskusia: 
K Rámcovej obsahovej náplni zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
na II. polrok nebola diskusia. K materiálu neboli doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 18/2021   
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie č. 8 
Prítomní: 21 
Za: 21                                          Proti: 0                                      Zdržal sa: 0  
Návrh bol schválený. 
K bodu č. 9 
Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2021 
 
Ing. Igor Petrik, predseda komisie, informoval o Pláne úloh Dopravnej komisie Zastupiteľstva 
KSK na II. polrok 2021, ktorý bol zaslaný všetkým členom komisie mailom dňa 27. 05. 2021.  
 
Diskusia: 
K Plánu úloh Dopravnej komisie Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2021 nebola diskusia.  
K materiálu neboli doplňujúce návrhy.   
 
Uznesenie č. 19/2021  
Komisia schvaľuje Plán úloh Dopravnej komisie Zastupiteľstva KSK na II. polrok 
2021a zároveň odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie č. 9 
Prítomní: 21  
Za: 21                                         Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 10 
Návrhy, podnety a požiadavky 
 

Návrh: 
Ing. Jozef Horváth navrhol, aby bola na dopravnú komisiu predložená informatívna správa 
o Globálnom logistickom industriálnom parku (GLIP Košice, a.s.), aj v súvislosti so zmenami 
na širokorozchodnej trati. Pripomenul, že Cargo Slovakia znížilo na sekcii Východoslovenské 
prekladiská Čierna nad Tisou počet zamestnancov o 200, ktorí by boli ochotní za prácou 
cestovať aj do Košíc.   
 
Diskusia: 
K návrhu nebola diskusia.  
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Uznesenie č. 20/2021  
Komisia žiada o predloženie informatívnej správy o činnosti spoločnosti GLIP Košice, a.s. 
na rokovanie komisie.  
 
Hlasovanie č. 10 
Prítomní: 21  
Za: 21                                         Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 11 
Rôzne 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Mgr. Miloš Ihnát informoval o petícii za vysporiadanie pozemkov a prijatie legislatívy 
podporujúcej vysporiadanie a vyplácanie pozemkov pod existujúcimi verejnými stavbami, 
verejnou zeleňou a dielami vybudovanými vo verejnom záujme štátom.  
 
Diskusia: 
V rámci uvedeného bodu sa do diskusie zapojili: JUDr. Gábor Szalay, Ing. Ján Jakubov, 
Ing. Pavel Titl, Ing. Igor Petrik, Ing. Alexander Fedor, Ing. Štefan Bašták.  
 
Predmetom diskusie boli témy:  
žiadosti vlastníkov pozemkov o úhradu za ich využívanie, možnosť použitia vecného 
bremena, odporúčanie previesť pozemky SPF do správy/vlastníctva obcí.     
 
Záver diskusie: 
Ing. Mgr. Miloš Ihnát pošle petíciu tajomníčke komisie, aby ju rozposlala všetkým členom 
komisie a požiadal ich o podporu petície.   
 
 
K bodu č. 12 
Záver 
 
Predseda komisie Ing. Igor Petrik konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, 
poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa uskutoční v termíne 
od 26. 07. 2021 do 06. 08. 2021. Presný dátum a miesto rokovania bude členom komisie 
oznámený. 
 
 
 
 

.................................................... 
Ing. Erika Bartková 
tajomníčka komisie 
 

                      ...................................................... 
Ing. Igor Petrik 
predseda komisie 

  
 
 

 


